

FRENCH VERSION FOLLOWS

## PRESS RELEASE

FOR IMMEDIATE RELEASE

### **WACSO F unveils a new Signature to engage, empower and integrate the West African Civil Society**

Abuja, Nigeria. Today, November 28<sup>th</sup>, 2018,

WACSO F is delighted to officially announce the launch of its new signature. This new signature includes, a new logo, a new web site ([www.Wacsof-Foscao.Org](http://www.Wacsof-Foscao.Org)), etc. Our goal with this new website is to provide our visitors an easier way to communicate with us, to learn about WACSO F and her activities, also to enable our visitors know more about our National Platforms, members and easily register to become our member.

Amongst the new features the site contains an inbuilt registration form for members to join WACSO F. The new website also has our National Platforms as a sub-menu under "Who We Are", to enable visitors browse through our national platforms activities and communicate each coordinator directly. We hope you find the new website fresh, modern and very useful. We urge you to be on the lookout as we unveil many things in stock for you.

This new signature is a view of a deep work of laying a new foundation which has been ongoing in WACSO F for many months. This brought us to collect many stakeholders' comments for better service. This work is in progress and the team is counting on the continuous support of our members, our partners and all stakeholders.

According to the General Secretary, M. Komlan Messie, "this is a fantastic opportunity to reconnect with all to collectively build a conscious and vibrant civil society for significant impact on citizen." We invite you to share the news, send us your comments and to constantly visit us for more insights.

- 30 -

#### **ABOUT WACSO F (WEST AFRICAN CIVIL SOCIETY FORUM)**

- *Created by ECOWAS in 2003, WACSO F, is the umbrella civil society body of West Africa. WACSO F serves as the institutionalised dialogue channel between CSO's and ECOWAS. With a national platform in each ECOWAS country and 12 thematic areas, WACSO F empowers, mobilises and integrates the civil society for a prosperous, stable and peaceful Africa. For institution partners, WACSO F is a great channel, one stop shop for systematic civil society Organisations engagement in a meaningful way, for impactful results. [www.Wacsof-Foscao.Org](http://www.Wacsof-Foscao.Org)*

# COMMUNIQUÉ DE PRESSE

## POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

### **Le FOSCAO dévoile sa nouvelle signature pour mobiliser la Société Civile de l'Afrique de l'ouest**

Abuja, Nigeria. Aujourd'hui, 28 Novembre 2018, le FOSCAO (FORUM DE LA SOCIÉTÉ CIVILE DE L'AFRIQUE DE L'OUEST) est heureux d'annoncer le lancement officiel de sa nouvelle signature. Cette nouvelle signature inclut un nouveau logo, un nouveau site web et nom de domaine ([www.Wacsof-Foscao.Org](http://www.Wacsof-Foscao.Org)) et un rafraîchissement de nos outils de communication. Notre but avec cette nouvelle signature est de faciliter la vie à nos visiteurs, de mieux communiquer avec toutes nos parties prenantes et de mieux servir les citoyens. Vous aurez ainsi l'occasion de mieux suivre nos activités, incluant les activités des plateformes nationales du FOSCAO.

Le nouveau site web facilite les inscriptions comme membre du FOSCAO. Chaque Plateforme nationale du FOSCAO a une page qui lui est consacrée pour y suivre les activités du FOSCAO dans chaque pays. Vos commentaires sont toujours utiles et souhaités pour nous améliorer.

Cette nouvelle signature est le reflet d'un travail de refondation en profondeur entrepris par le FOSCAO depuis de nombreux mois. Cela nous a amené à recueillir les commentaires de nombreuses parties prenantes pour un meilleur service. Ce travail est en cours et l'équipe compte sur le soutien continu de nos membres, de nos partenaires et de toutes les parties prenantes.

Selon le secrétaire général, M. Komlan Messie, «c'est une occasion fantastique de renouer les liens avec tous pour construire collectivement une société civile consciente et dynamique, pour un impact significatif sur les citoyens." Nous vous invitons à partager la nouvelle, envoyez-nous vos commentaires et pour nous rendre visite continuellement.

- 30 -

#### **ABOUT WACSO (WEST AFRICAN CIVIL SOCIETY FORUM)**

- *Créé par la CEDEAO en 2003, le WACSO (FORUM DE LA SOCIÉTÉ CIVILE DE L'AFRIQUE DE L'OUEST) est l'organisme faitier de la société civile en Afrique de l'Ouest. Le FOSCAO est le canal de dialogue institutionnalisé entre les organisations de la société civile et la CEDEAO. Avec une plate-forme nationale dans chaque pays de la CEDEAO et 12 domaines thématiques, le FOSCAO mobilise et intègre la société civile pour une Afrique prospère, stable et en paix. Pour les partenaires institutionnels, Le FOSCAO est un excellent canal, un guichet unique pour un engagement systématique des organisations de la société civile de manière significative, pour des résultats percutants. [www.Wacsof-Foscao.Org](http://www.Wacsof-Foscao.Org)*